



港島民生書院 升中資訊日2023



日期：18/11/2023（星期六）
上午10時正至下午3時45分

地點：港島民生書院
西灣河太安街26號
港鐵西灣河站 A 出口

活動內容：

- ★ **升中講座：**本校簡介、升中選校注意事項、中一自行分配學位申請安排、面試注意事項及要求。

第一場： 上午10時正至上午11時15分
第二場： 下午2時30分至下午3時45分
報名方法： 以先到先得方式，於2023年11月1日上午10時起在本校網頁（www.imsc.edu.hk）接受登記。



* 兩場講座內容完全相同，參加者可選擇出席其中一場。歡迎小五、小六學生及家長報名參加。

- ★ **展覽及攤位遊戲：**（上午10時正至下午3時30分）：
- 了解學校發展、學術科目、課外活動和學校設施等。
 - 享受精彩的遊戲和活動，體驗師生互動的趣味。

報名方式：

- 升學講座以先到先得方式報名，請預早到本校網頁登記以預留座位。
- 資訊日的展覽和攤位遊戲毋須登記，歡迎小學生和家長在11月18日親臨本校參與這次滿載資訊和趣味的互動旅程。

* 升中資訊日恕未提供訪客車位。



Munsang College (Hong Kong Island) Information Day 2023

IMSC

Date & Time: 18/11/2023 (Saturday)
10:00 a.m. - 3:45 p.m.

Venue: Munsang College (Hong Kong Island)
26 Tai On Street, Sai Wan Ho
Sai Wan Ho MTR Station Exit A

海外
(津貼)

Event Highlights:

- ★ **Admission Talk:** School introduction, Points to note on Secondary School Places Allocation (SSPA) system, Application procedures of our school's S1 Discretionary Places (DP), Tips on our school's interviews and requirements.

Session 1: 10:00 a.m. - 11:15 a.m.

Session 2: 2:30 p.m. - 3:45 p.m.

Registration: **Online registration is required** via our school website (www.imsc.edu.hk) and is open from 10:00 a.m. on 1 November 2023. The reservation is on a first-come, first-served basis.



* The content of both sessions is identical, so participants can choose to attend either one only. Primary 5 and 6 students and parents are all welcome.

- ★ **Exhibits and Game Booths (10:00 a.m. - 3:30 p.m.):**
 - Explore the showcase of our school development, academic subjects, extracurricular activities, school facilities and more.
 - Enjoy the exciting games and activities while interacting with our teachers and students.

Registration:

- Online registration is required for the Admission Talk. To secure a seat, please register online via the school website in advance.
- No registration is required for the exhibits and the game booths during our Information Day. Primary school students and parents are all welcome to join us on 18 November at our school for an informative and engaging journey.

* No parking bay is available for participants of the Information Day.